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Verslag van de vergadering van de commissie Samenleving van woensdag 10 september 
2003 
 

Aanwezig zijn: 

Dhr. M. van Daalen, (voorzitter), mw. T. Zeilstra-van der Meulen (PvdA), mw. E.H. Soudain (PvdA), Mw. 

M.J.F.P. Ruhe (PvdA), mw. J.S. Binnerts-de Jonge (VVD), mw. M.I. Creemers-Hazebroek (VVD), dhr. B.G. 

van het Erve(CDA), mw. K.J.H. Hasper-Wolters (CDA), mw. F.T. Joosse (ChristenUnie),  mw. F. Laamraoui-

Amsiti (GroenLinks), dhr. J.I. Crebas (D66), dhr. N. Demirbilek (SP), dhr. C. Verschoor (LPF), dhr. R. de 

Wit(SGP),  

dhr. L.J.J. Caniëls (commissiegriffier), mw. L.J. Fer (griffiemedw.) 

 

Ook aanwezig namens het college:  

Dhr. J.M. Bos (gedeputeerde), mw L.M. Bouwmeester-den Broeder(PvdA)  

 

Overige aanwezigen: 

 Dhr. R.  Hartog Heijst van de Lier, (directeur planvorming), dhr. H. Sieben (Hoofd SPV), mw. C. Leech 

(SPV) en dhr. H. van Heerde (BACO) 

 

Afwezig is: 

mw. M.P.M.M. van der Wee (GroenLinks),  

 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 15.30 uur en heet iedereen welkom.  

 

2. Vaststellen agenda 

De voorzitter stelt voor agendapunt 6a naar voren te halen aangezien zich daarvoor een inspreker heeft 

aangemeld. De commissie stemt daarmee in. 

De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. 

 

3. Verslag van de vergadering van 

a De commissie van Financiën, Zorg, Welzijn en Europa, d.d. 13-06-2003 

Bij de vermelding van de aanwezigen namens het ambtelijk apparaat schrappen de woorden “en de 

pers”. Overigens wordt het verslag ongewijzigd vastgesteld 

b De commissie voor Ruimtelijke Ordening Volkshuisvesting en Cultuur d.d. 12-06-2003 

Dit verslag wordt niet behandeld. 

 

c Verslag van de commissie Samenleving van 27-08-2003 

De voorzitter meldt dat de VVD-fractie een verzoek tot tekstwijziging heeft ingediend. Hij refereert aan 

een afspraak die in het presidium gemaakt is. Afgesproken is om geen betogen te noteren, doch 

standpunten. Vandaar dat hij het voorstel tot tekstwijziging niet heeft ingewilligd. Inmiddels heeft de 

VVD-fractie haar voorstel tot tekstwijziging enigszins ingekort. De voorzitter is bereid deze ingekorte 

tekst in het verslag te doen opnemen. De tekst luidt:  

 “De VVD-fractie is van mening dat voorafgaand aan de bepaling van de wijze waarop/wanneer 

bestuurders worden betrokken behoort te worden bezien ‘wat’ je wilt doen, door vanuit de taakopvatting 

van de provincie gezamenlijk vast te stellen wat het ambitieniveau van de nota zou moeten zijn. 

Gespiegeld aan de huidige situatie (waar mogelijk de ambtelijke nota voor zou kunnen dienen) zouden 

vervolgens de doelstellingen van de sportnota moeten worden vastgesteld en is het mogelijk methodisch 

te werk te gaan om in diverse strategieën te beschrijven welke stappen en bijbehorende acties gedaan 
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kunnen worden om de ambities waar te maken en de doelstellingen te bereiken. Na een afweging aan de 

hand van beschreven resultaten met bijbehorende (financiële) consequenties kan dan gekozen worden 

voor een pakket aan acties/maatregelen die leiden tot implementatie/uitvoering van het voorgestane 

beleid. De aanpak en het draagvlak van de nota kan op verschillende wijzen en met behulp van diverse 

technieken tot stand gebracht worden. De VVD geeft aan dat dat ook de weg is waarmee als succesvol te 

boek staande processen als de wording van het BART en ook het IIVR-proces (provincie als 1 van de 19 

samenwerkende overheden t.b.v. het Integrale Inrichtingsplan Veluwerandmeren) tot stand zijn 

gekomen.” 

Ook wordt voorgesteld om het woord “kerntakendiscussie” te vervangen door takendiscussie. 

 De voorzitter stelt overigens voor het punt van de afspraken ten aanzien van de wijze van verslaglegging 

naar aanleiding van dit voorval opnieuw  te bespreken in het presidium. 

De CDA en SGP- fractie wensen hierop te reageren. De CDA-fractie beaamt de afspraak die gemaakt is 

in het presidium. Zij is echter van oordeel dat het verslag geen volledige weergave geeft van de 

vergadering waarbij langer dan een uur over het onderwerp gesproken is. Volgens de fractie had o.a. in 

het verslag vermeld moeten worden dat de reden voor het niet bespreken van de sportnota gelegen was 

in het feit dat de stukken niet op tijd ontvangen waren en dat de stukken althans naar het oordeel van de 

CDA-fractie uiterlijk veertien dagen van te voren in het bezit dienen te zijn van de fracties
1
. 

De SGP-fractie vindt niets terug van haar opmerkingen en dat kan volgens haar niet de bedoeling zijn 

van een korte verslaglegging. Bovendien meldt  de fractievertegenwoordiger dit verslag  twee minuten 

geleden ontvangen te hebben. 

De voorzitter noteert dat nagegaan zal worden waarom het SGP-lid het verslag niet tijdig ontvangen 

heeft en dat de wijze van verslaglegging opnieuw geagendeerd wordt voor het presidium. 

Het verslag wordt met de kanttekeningen van de CDA en SGP-fractie en de (ingekorte) wijziging van de 

VVD-fractie vastgesteld.  

 

6. Ter bespreking  

Noodkreet Omroep Flevoland  

De voorzitter nodigt de heer Binnendijk van Omroep Flevoland uit aan tafel om het woord te voeren over 

dit agendapunt. 

De heer Binnendijk geeft in het kort weer met welke problemen de omroep betreffende Internet te 

kampen heeft. Hij vraagt om een structurele bijdrage voor behoud en ontwikkeling van de internetsite. De 

internetsite wordt nu betaald uit TV-geld en dat het zo niet langer kan doorgaan.  

D66-fractie refereert naar een krantenartikel waarin de staatssecretaris gelden beloofd heeft voor de 

ontwikkeling en uitvoering van Internet en zij wil weten of de actie van de heer Binnendijk daarop 

gebaseerd is. Als dit het geval blijkt te zijn, vindt de fractie het niet zo verwonderlijk dat de directeur van 

omroep Flevoland deze actie gestart is.  

De VVD-fractie wil weten waarom de omroep geen gebruik maakt van satelliet en waarom de omroep het 

Internet niet gebruikt om extra reclamekosten te genereren. De heer Binnendijk geeft aan dat met 

aanbieders van satellieten gesproken is en hij is tot de conclusie gekomen dat dergelijke 

miljoenenprojecten te zeer zouden drukken op de exploitatie. Het zou in het kader van de rampenfunctie 

die omroep Flevoland moet vervullen wel optimaal gebruikt kunnen worden. Ten aanzien van de reclame-

inkomsten meldt de heer Binnendijk dat de reclame afdeling is opgeheven. De bedragen die aan reclame 

binnen komen worden uitsluitend besteed voor fte’s. Bovendien is de reclame markt beperkt en is de 

tarieven structuur complex . Het gebruik van banners en andere uitingen zijn gerelateerd aan de 

medianet en men moet zich aan strikte regels houden. Overtreding daarvan levert al snel een fikse boete. 

De voorzitter geeft het woord aan de gedeputeerde. Gedeputeerde Bouwmeester geeft aan op de hoogte 

te zijn van de problemen bij omroep Flevoland. GS vindt Internet een belangrijk medium en meldt dat er 

een voorstel komt waarin  € 240.000 euro gereserveerd zal worden voor de financiële nood van omroep 

Flevoland.  

De heer Binnendijk dankt de commissie en verlaat de vergadering. 

 

4. Mededelingen  

Allereerst biedt de voorzitter excuses aan namens afdeling DIV voor de 4tal per abuis in de bundel 

opgenomen bladen inzake  wensen van afdeling Milieubeheer, als gevolg  van een kopieerfout.  

Vervolgens informeert de voorzitter  hoe de commissie denkt over de nieuwe lijst van ter kennisname 

aangeboden stukken. De D66 fractie informeert hoe de commissie met deze lijst dient om te gaan. De 

voorzitter meldt dat verzocht kan worden om een onderwerp van de lijst, ter behandeling op te nemen in 

de volgende commissie vergadering. De CDA vraagt zich af of er niet voor een makkelijk leesbaar lay-

out kan worden gekozen.  

Alle leden reageren enthousiast op de lijst. De voorzitter  concludeert dat de lijst in deze vorm kan 

worden gehandhaafd en dat het aspect van de lay-out nader zal worden bezien.  

 

                                                      
1
 Reactie griffier: Artikel 11 van de verordening op de statencommissies hanteert een termijn van 7 dagen) 
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Gedeputeerde Bos meldt dat de bezorgdheid rondom de Jeugdhulpverlening blijft bestaan. Bureau 

Jeugdzorg heeft nog steeds te kampen met een exploitatietekort. Vorig jaar was dat € 700.000,- en in 

2003 wordt weer een tekort verwacht van €  475.000 ,--. Het bureau komt hierdoor in 

liquiditeitsproblemen en heeft als maatregel een vacaturestop ingesteld en tijdelijk een controller 

aangesteld. GS heeft besloten een onderzoek in te laten stellen door een extern bureau. Het onderzoek 

zal zich moeten richten op financieel beheer en de bedrijfsvoering van de organisatie. De tekorten 

zouden te maken kunnen hebben met de specifieke Flevolandse problematiek. Het grootste deel van het 

tekort doet zich voor bij het zogenaamde justitieel onderdeel. Het is van belang dat dit justitieel aspect 

tijdig wordt opgelost aangezien vanaf  

1 januari 2004, als gevolg van de wijziging van de  Wet op de Jeugdzorg, de verantwoordelijkheid 

geheel bij de provincie komt te liggen. Gedeputeerde Bos deelt het persbericht uit dat vandaag is 

uitgegeven. 

De VVD-fractie informeert of het onderzoek zich over meerdere jaren uitstrekt. 

De GroenLinks-fractie is blij met het onderzoek. En zij wil weten of het onderzoek zich ook zal toespitsen 

op een analyse van de professionaliteit van de organisatie en of gekeken kan worden naar preventieve 

maatregelen. 

Gedeputeerde Bos geeft aan dat het laatste niet het geval zal zijn omdat de problemen rondom BJZ zijn 

ontstaan in 2002 en deels te maken hebben gehad met fusieperikelen en een financieringsproblematiek 

bij de overheid. Kwalitatief scoort de organisatie goed. Hopelijk wordt met dit onderzoek duidelijk dat de 

specifieke omstandigheden van Flevoland ook een rol spelen.  

De CDA-fractie is van mening dat de staten niet bij voortduring geld in BJZ kunnen stoppen. Zij hoopt 

dus niet dat de nieuwe wet op de jeugdzorg opnieuw wordt uitgesteld.  

Aangezien dit onderwerp nu niet aan de orde is maakt de voorzitter een einde aan de discussie.  

Gedeputeerde Bos merkt op dat het niet de bedoeling is taken zonder middelen van het Rijk over te 

nemen maar de verantwoordelijk ligt straks wel volledig bij de provincie en zij al aan haar wettelijke taak 

moeten voldoen. 

De commissie verzoekt het college om een notitie op te stellen zodra meer  zicht is op de situatie zoals 

die in 2004 van kracht wordt, met name zal aandacht moeten worden gegeven aan de financiële 

aspecten . 

Gedeputeerde Bos deelt verder mee dat er een collegebesluit ligt over verslavingskliniek de Hoop; deze 

is openbaar en kan ingezien worden. Een ander collegebesluit heeft te maken met een werkbezoek die 

gedeputeerde Bos naar Verenigde Staten zal afleggen in de week van 17 t/m 24 april 2004. Dit 

werkbezoek staat in het teken van de Jeugdzorg. Een memo hierover zal in de bakjes van 

commissieleden worden gedaan. 

De voorzitter geeft aan dat er een lijst met voorstel data voor werkbezoeken is uitgedeeld en hij verzoekt 

de commissie aan te geven of de data/tijden geschikt zijn. Na een inventarisatieronde komt de voorzitter 

tot de volgende conclusie: werkbezoeken dienen samen te vallen met een commissievergaderdag. Het 

werkbezoek gaat vooraf aan de commissievergadering en mag  als regel niet langer dan 2 tot 2,5 uur 

duren. Het bezoek aan de Verbeelding op 1 oktober kan doorgang vinden. Voor een werkbezoek aan 

Rentray bestaat er voldoende belangstelling; 5 november zal echter niet lukken. Het bezoek aan 

BJZ+instellingen Jeugdzorg op 19 november is akkoord. 

De voorzitter informeert of de commissie het onderwerp sportbeleid nog wil behandelen in een 

commissievergadering. De griffie  kan dan een  datum  plannen. 

De VVD-fractie  is van mening dat er enig voorwerk moet worden verricht en zij vraagt aan de griffie met 

een notitie te komen waarin wordt duidelijk gemaakt wat er wordt aangepakt compleet met een plan van 

aanpak. De meerderheid van de commissie is geen voorstander van de voorgestelde werkwijze van de 

VVD fractie en is van oordeel dat de commissie zelf thans reeds zou kunnen discussiëren over politieke 

uitgangspunten ten aanzien van het sportbeleid . De D66-fractie stelt daarom voor door te gaan op de 

wijze zoals was aangegeven . De PvdA-fractie sluit zich hierbij aan. Gedeputeerde Bos stelt voor het 

proces niet te stagneren maar op datzelfde moment procesgang en procedures af te spreken 

De voorzitter nodigt vervolgens de VVD- fractie uit om in een gesprek met de griffier te komen tot een 

notitie, inzake de mogelijke interactieve procesgang. De VVD- fractie aanvaardt die uitnodiging, maar 

geeft aan dat het niet alleen aan haar fractie voorbehouden moet zijn.  

De voorzitter meldt tenslotte dat hem het verzoek heeft bereikt om juryleden aan te leveren voor de 

GIFT-prijs. Gevraagd is of het lid, mevrouw Hasper opnieuw plaatst wenst te nemen in de jury en of er 

vervanging kan worden geregeld voor de leden Van Hulten en van der Avoort. Vervolgens melden zich 

de leden Verschoor van de LPF-fractie en Soudain van de PvdA-fractie aan. Mevrouw Hasper-Wolters 

van de CDA-fractie is opnieuw bereid plaats te nemen in de  jury . 

 

5 Statenvoorstellen 

a. Subsidieaanvraag accommodatie Handboogschutterij 

De VVD-fractie wil graag uitgezocht hebben of er niet meer verenigingen zijn waar de handboogsport 

beoefend kan worden. Ook vraagt de fractie zich af waarom de leden zelf geen sponsorsactie begonnen 

zijn en vindt zij de  toegankelijkheid voor invaliden vanzelfsprekend . Ook ziet de fractie het provinciaal 
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belang hiervan niet in. Bovendien betreft het geen herbouw maar een uitbreiding. En tenslotte merkt de 

fractie op dat het om een lokale zaak gaat die weinig leden van buitenaf telt. 

De SGP-fractie is van mening dat het beoefenen van sport een particuliere zaak is en niet iets waar de 

gemeenschap voor moet betalen. Bovendien wordt het op zondag beoefend en dat is tegen haar  

principe. Zij kan zich ook vinden in de bezwaren die door de VVD fractie geopperd zijn.  

De CDA-fractie wil weten of er in de andere Flevolandse gemeenten en daarbuiten draagvlak bestaat. 

En in hoeverre gehandicapten gebruikmaken of gebruik gaan maken van deze locatie. Ook wil de fractie 

weten welke aanpassingen worden gedaan om de locatie geschikt te maken voor het daadwerkelijk 

gebruik door gehandicapten. Het gebruikelijke keurmerk richt namelijk op de toegankelijkheid voor 

gehandicapten en niet op het daadwerkelijk gebruik door gehandicapten. 

De PvdA fractie is van mening dat de vereniging voldoet aan de doelstelling om in aanmerking te komen 

voor subsidie. Met de uitbreiding betrekt zij de doelgroep bij de sport. Wordt het mogelijk de sport in 

sociaal- en in gezinsverband te beoefenen en is het mogelijk te werken aan de verdere ontwikkeling van 

deze tak van sport. Ook is zij van mening dat het gaat om een Flevolandse zaak. 

De D66-fractie vindt dit een grens geval. Is dit de enige vereniging in Flevoland op het gebied van 

handboogschutterij? Het geheel heeft wel een provinciaal karakter en zij gaat akkoord met het voorstel. 

De LPF-fractie informeert of dit niet in de vorm van een lening kan worden gegoten. 

De voorzitter geeft het woord aan de gedeputeerde.  

Gedeputeerde Bos meldt dat accommodatie door brand getroffen is en daardoor is renovatie 

noodzakelijk. Er zijn verenigingen die zelf geen voorziening hebben en dus gebruik maken van de locatie 

in Almere.  Top wedstrijden en nationale kampioenschappen vinden er op deze locatie plaats. 

Gehandicapten maken ook gebruik van de locatie. Het exacte aantal gehandicapte gebruikers is echter 

niet bekend. Handboogschutterij is een olympische sport en deze heeft een zekere uitstraling in Almere 

en daarmee ook in Flevoland. Vandaar dat GS gemeend heeft een extra impuls aan het geheel te 

geven. Naar zijn weten zijn er geen andere verenigingen die een subsidieaanvraag hebben ingediend en 

het is gedeputeerde bekend dat HBSA provinciale steun heel goed kan gebruiken. 

In tweede termijn geeft de CDA-fractie aan haar twijfels te hebben omtrent het gebruik door 

gehandicapten. Het blijkt dat ook na het verstrekken van het ITS de vloeren kwetsbaar zijn of worden 

door rolstoelgebruikers. Haar bezwaar is dat men in het internationaal jaar van gehandicapten te 

gemakkelijk stelt dat locaties toegankelijk zijn voor gehandicapten. 

De VVD-fractie geeft aan dat in deze tijd vanzelfsprekend moet zijn dat een locatie toegankelijk is voor 

gehandicapten. Zij wil weten wat de vereniging nu doet.  

De GroenLinks-fractie vraagt of het mogelijk is om aan het voorstel toe te voegen dat de provincie een 

subsidie verstrekt onder voorwaarde dat overige participanten  ook hun beloftes nakomen. 

Gedeputeerde Bos zegt toe na te zullen gaan of de accommodatie daadwerkelijk toegankelijk is voor 

gehandicapten. 

Niet alle leden kunnen besluiten tot subsidieverstrekking. Nadere informatie is nodig en wordt afgewacht. 

Deze - hierna vermelde - informatie zal  beschikbaar moeten zijn bij de behandeling van het voorstel in 

de statenvergadering: 

- Toegankelijkheid en gebruik van de accommodatie door gehandicapten (waarbij de CDA-fractie 

opmerkt dat het ITS pas na de bouw verstrekt kan worden) 

- De bovenlokale uitstraling van HBSA en informatie over andere verenigingen ten aanzien van de 

bovenlokale uitstraling.  

- Zekerheid over de financiële bijdragen van de overige participanten. 

 

b. Subsidieverlening aan de Stichting Jeugdhulpverlening Flevoland ten behoeve van 

overbruggingszorg aan jeugdigen die op een wachtlijst staan voor Jeugdzorg 

 De VVD-fractie gaat akkoord met het voorstel. Tekstueel dient 2003 in de zin ”de stichting heeft als 

enige aanbieder aanvullende …. Tot 1 januari 2003”, veranderd te worden in 2004.  

De LPF-fractie vraagt zich af of dit bedrag boven de 20 miljoen euro komt die al verstrekt wordt en of 

daarmee de wachtlijsten korter worden alsmede de reden waarom de wachtlijsten dan korter worden. 

De PvdA-fractie merkt op dat er in de laatste alinea van de bijlage staat dat er tot 1 oktober een 

hulpverlener voor 0,8fte zit bij stichting jeugdhulpverlening Flevoland. De fractie wil weten of de wachtlijst 

per 1 oktober dan is opgeheven en wat er na 1 oktober gebeurt. 

Gedeputeerde Bos constateert dat er verwarring bestaat rondom BJZ en instellingen voor de Jeugdzorg. 

Het gaat om drietal jeugdinstellingen die volgen na verwijzing door BJZ. Deze instellingen hebben ter 

voorkoming van erger een methodiek bedacht om de wachtlijsten te verkorten. Dit geldt niet voor 

schrijnende gevallen en met fte’s lossen wij de wachtlijsten ook niet op. Er zal naar structurele 

wachtlijstmiddelen gezocht moeten worden. Als de nieuwe wet op de Jeugdzorg er nog niet is in 2004, 

kan het voorkomen dat in de tussenliggende periode vaker een beroep op GS en PS gedaan zal worden  

om schrijnende gevallen te voorkomen. 

In tweede termijn komt de voorzitter tot de conclusie dat de commissie zich kan vinden in het voorstel en 

hiermee gaat het voorstel ongewijzigd door naar provinciale staten. 

 

c. Algemene wijziging (16e wijziging) van de begroting 2003 van de provincie Flevoland 
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De commissie heeft geen opmerkingen. 

 

d. Najaarsnota 2003 

De D66-fractie vraagt aan GS om duidelijk onder de aandacht van de doelgroep te brengen dat zij 

projecten kunnen indienen die betrekking hebben op de  sociale kwaliteit. De fractie vindt het namelijk 

onvoorstelbaar dat nog geen beroep gedaan is op deze post.  

Gedeputeerde Bos geeft aan dat er een landelijke traject Simons loopt maar dat de provincie 

tegelijkertijd bezig is met het schrijven van een degelijk plan dat op de Flevolandse situatie is 

toegespitst.  

De commissie gaat akkoord met het voorstel. 

 

e.  Inzet instelpost “intensivering bibliotheekwerk” 2003 en opdrachtverlening voor de voorbereiding van 

de oprichting van een Flevolands bibliotheekbureau 

De VVD-fractie wil weten waarom opnieuw gevraagd wordt om gelden in te zetten voor directievoering 

en administratie. 

De PvdA- fractie heeft vernomen dat de bibliotheken in Swifterbant en Biddinghuizen bedreigd worden 

met sluiting en vraagt zich af wat de provincie daaraan gaat doen. 

De gedeputeerde vindt de sluiting van bibliotheken ook een slechte zaak; hij stelt echter dat dit niet tot 

de taak van de provincie wordt gerekend. De reden dat opnieuw gevraagd wordt gelden in te zetten voor 

directievoering en administratie heeft te maken met een verschuiving van subsidiestromen. De provincie 

was in de veronderstelling dat het landelijk beleid er op gericht was de gelden rechtstreeks toe te 

schuiven aan de gemeenten. Toen bleek dat dit niet gebeurt was is dit alsnog door de provincie ingezet. 

De commissie kan zich vinden in het voorstel en deze gaat ongewijzigd door naar provinciale staten. 

 

f. Provinciaal restauratie-uitvoeringsprogramma 2003-2008 

De commissie stemt in met het voorstel.  

 

 

7. Rondvraag 

SGP: stelt een vraag over het ziekenhuis in de Noordoostpolder. De  fractie wil weten hoe GS tegen de 

verdwijning van acute zorg aankijkt mede in relatie met de Wet ambulancevervoer en aanrijtijden. 

Voorzitter: deelt mee in zijn bezit te hebben een kopie van de brief van minister Hoogervorst aan de 

voorzitter van de Tweede Kamer waarin deze bekend maakt op 29 september a.s. uitspraken te zullen 

doen met betrekking tot kleine ziekenhuizen. De brief wordt uitgedeeld. 

SGP: is geïnteresseerd in de laatste stand van zaken rondom IJsselmeerziekenhuizen. Ook wil zij weten 

wat er met het bedrag gebeurt dat door de provincie was toegezegd in verband met de acute zorg. 

Gedeputeerde Bos: geeft aan dat de laatste stand van zaken aan de orde is geweest in PS van 4 

september jl. dat Acute zorg na 17.00uur is  gestopt en ten aanzien van het ambulance spreidingsplan 

meld gedeputeerde dat de provincie verantwoordelijk is voor het plan en afspraken gemaakt heeft om na 

te gaan of het plan wel correct wordt uitgevoerd.  

De ChristenUnie: stelt het op prijs een planning te ontvangen van de werkbezoeken. Tevens is haar 

bekend geworden dat gedeputeerde in juni een bijeenkomst heeft bijgewoond over vestiging van een 

HBO-opleiding in Flevoland. De fractie informeert naar de stand van zaken.  

Gedeputeerde Bos: deelt mee dat er al langer besprekingen worden gevoerd met o.a. hogeschool 

Windesheim betreffende hoger onderwijs in vooral de gemeente Lelystad. Aan de instelling Windesheim 

is gevraagd het verzoek te onderbouwen en een degelijk plan voor te leggen. Tot op heden is nog niet 

aan dit verzoek voldaan. Het kan volgens provincie en gemeente Lelystad niet de bedoeling zijn dat 

Windesheim door middel van een 1 jarige opleiding in Lelystad, studenten zover krijgen dat zij de 

opleiding vervolmaken in Zwolle. Waar blijft dan de toegevoegde waarde voor de provincie.  

PvdA: wil weten wat de stand van zaken IJsselmeerziekenhuizen is na 4 september.  

Gedeputeerde Bos: Het ziekenhuis voert het plan van aanpak uit. Verdere ontwikkelingen zijn hem niet  

bekend. Er wordt regelmatig overleg gevoerd met de RvT IJsselmeerziekenhuizen. 

Voorzitter: roept leden op om de statenconfenrentie op 18 en 19 september bij te wonen. Deze is zeer  

belangrijk voor wat betreft afstemming in de komende periode.  

 

4. Sluiting 

De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering om 17.15 uur. 
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LIJST VAN TOEZEGGINGEN 

COMMISSIE SAMENLEVING 

 

 

NR Datum Toezegging DOOR Af doen in  

1 14-02-

2003 

Nagaan of capaciteit beschikbaar is voor het maken van 

een actiepuntenplan naar aanleiding van inventarisatie 

geschiktheid van publieke ruimten voor gehandicapten. 

SPV Pm 

 

 

 

2 13-06-

2003 

Bespreken rapport commissie Simons 

 

SPV Pm 

3 10-09-

2003 

Werkbezoek brengen aan De Verbeelding 

 

 01-10-2003  

4 10-09-

2003 

Datum plannen voor werkbezoek aan BJZ+instelling voor 

Jeugdzorg 

 

 19-11-2003 

5 10-09-

2003 

Datum plannen voor Werkbezoek  aan Rentray 

 

  

6 10-09-

2003 

Behandeling sportnota 

 

commissie  

     

     

 

 

Vastgesteld te Lelystad, d.d……………………………..2003 

 

De voorzitter,       de griffier, 


